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1. Magnus Nord, allmänläkare Linköping, är inbjuden till Borgholms HC av Åke Åkesson för att 

prata om sin forskning om hälsosamtal för 75 plus, ”Pastell”. Fyra Dsk i Borgholm har träffat 
70 % av de äldre och man vill nu göra en uppföljning av projektet och jämföra md övriga 
Öland. Ingen etikansökan finns ännu. HAT-projektet (Färjestaden) gör liknande insatser men 
där ingår också minne, rörelse och läkemedel. 
 

2. Ett par förfrågningar har kommit till oss 
a) Ett lab-projekt där man vill studera hur patienter i hemmet kan provta sig själva kapillärt 

och applicera provet på ett pappersunderlag och skicka till lab istället för att behöva 
besöka vårdinrättning. Detta skulle i framtiden kunna användas för en mängd olika 
prover. I nuläget ett mindre projekt men kan ev utvecklas till ett doktorandprojekt. 
Intresserade kan kontakta Ingvar Rydén på Forskningssektionen RKL/Läkarprogrammet. 
 

b) Underlag för förbättringsarbeten efterfrågas från läkarprogrammet där studenter 
tillsammans med BMA-studenter under höstterminerna arbetar med att planera och 
skapa underlag för ett kliniskt förbättringsarbete (interprofessionellt lärande). Finns 
behov av förbättring inom något område meddela det innan 1/6 till 
carin.benjaminson@regionkalmar.se. Under vårterminerna sker detta i samverkan 
mellan läkarprogrammet och farmaceutstudenter så finns det behov av förbättringar där 
kan ni redan nu anmäla detta också. 

 
3. Studiebesök har genomförts av socionomforskare i Kronoberg på Färjestadens HC,  

(Sara Hultqvist).  
 

4. Projekt om bedrägerier mot äldre som är ett växande problem har påbörjats. Mörbylånga 
Kommun deltar. Anna tycker det låter intressant, påtalar att läkemedelsstölder är vanligt 
förekommande. 
 

5. Hjärtpatienter tas hem för eftervård på Öland. Intressant att följa hur det går för dem 
jämfört med andra patienter som följs upp vid LSK. 
 

6. En hel planeringsdag för APÖ planeras den 7/9 (9.30-15.30). Heidi, Jonas och Carin jobbar 
vidare med detta. 
 

/Carin 

mailto:carin.benjaminson@regionkalmar.se

